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Zápisnica 
zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. V – Veľká Lehôtka 

zo dňa 03.07.2025 

 
Začiatok zasadnutia: 17:00 
Ukončenie zasadnutia: 20:00 
 
Prítomní členovia: Ján Mäsiar, Ing. Branislav Bullo, Roman Hianik 
Počet zúčastnených občanov: 10 občania 
 
Program rokovania: 

1. Privítanie občanov poslancom. 
2. Schvaľovanie majetkovo právnych žiadostí 
3. Schvaľovanie čerpanie financií z operatívnej potreby VVO 5 
4. Informovanie občanov o riešení predošlých podnetov. 
5. Diskusia o podnetoch od občanov mestskej časti Prievidze – Veľkej Lehôtky. 
6. Záver stretnutia. 

 
K bodu 1) Privítanie občanov poslancom 

Rokovanie VVO 5 otvoril predseda Ján Mäsiar. 
 

K bodu 2) Schvaľovanie majetkovo právnych žiadostí  
Pán Daniel S. žiada o zriadenie vecného premena na nehnuteľnosť vo 

vlastníctve mesta Prievidza, Žiadosť 62396/2025. VVO 5 súhlasí. 
 Za 3, Proti 0, Zdržal sa 0 
 

K bodu 3) Schvaľovanie čerpanie financií z operatívnej potreby VVO 5. 

• Vatra SNP, 30.08.2025 za spoluúčasti DHZ Veľká Lehôtka vo výške 80 
€. Nákup jednorazového riadu na občerstvenie.  
Za 3, Proti 0, Zdržal sa 0 

• Otvorenie zrekonštruovaného ihriska, predpokladaný termín v auguste 
2025 vo výške 80 €. Na občerstvenie pre hostí a účinkujúcich a kvetinové 
dary.  
Za 3, Proti 0, Zdržal sa 0 
 

K bodu 4) Informovanie o riešení predošlých podnetov a plánovaných akciách 

• Stretnutie VVO5 v mesiaci august nebude ! 

• Obnova krížov pokračuje. Kríže na Roľníckej a pri fare sú opravené. 
Oprava bude pokračovať krížom na začiatku obce. 

• Natieranie plota na cintoríne pokračovalo v rámci brigády. 

• TSMPD natrelo stožiare na osvetlenie na cintoríne. 

• Zabezpečenie ďalšieho kontajnera na hornom konci mestskej časti pre 
záhradkárov (horná zastávka). Vybavil poslanec. 

• Múrik na Podhorskej ulici je opravený. Vykonali TSMPD. 

• Riešenie zosuvu krajnice cesty na Roľníckej ulici je možné v prekrytí 
kanálu, aby traktory mali dostatok miesta na odbočovanie. Téma je stále 
v riešení. 

• Most na Uhlištnej ulici treba z diagnostikovať, a treba ho riešiť, lebo môže 
dôjsť k havarijnému stavu.   
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K bodu 5) Diskusia o podnetoch od občanov mestskej časti Prievidze – Veľkej 
Lehôtky. 

• VVO5 žiada zaradiť do rozpočtu na rok 2026 havarijnyo stav kanála 
a cesty (odtrhnutej krajnice) na Roľníckej ulici a mosta na Uhlištnej 
ulici. 

• VVO5 žiada zaradiť do rozpočtu na rok 2026 výmenu poškodených 
odvodňovacích rúr na Strmej ulici. 

• Viacerí občania opakovane žiadajú riešenie problému chýbajúcej 
kanalizácie  v mestskej časti  Veľká Lehôtka. Žiadajú vedenie mesta  
o riešenie tohto podnetu. Do budúcnosti môže byť chýbajúca 
kanalizácia veľkým problémom kvôli finančnému zaťaženiu občanov. 

• Miroslav  Grolmus žiada riešenie problému s dažďovou vodou na 
Uhlištnej ulici od kostola po Uhlištnú 8. Dažďová voda steká do dvora 
Uhlištná 2 a 2A a pri každom daždi vyplavuje súkromný pozemok. 

• VVO5 žiada o opravu verejného rozhlasu v mestskej časti Veľká 
Lehôtka. 

 
 
K bodu 6) Záver stretnutia. 
Ján Mäsiar, predseda VVO č. V – Veľká Lehôtka, poďakoval všetkým prítomným a 
ukončil stretnutie. 
 
V Prievidzi dňa 03.07. 2025 

Ján Mäsiar 
predseda VVO č. V 

Zapísal: Ing. Branislav Bullo 


